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Dato Tirsdag den 18.38.2022
Tid og sted 17.00 — 18.30 på Teams

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Tanja Fredenslund, Næstformand

Sarah J Anderloni, Forældrerepræsentant

Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant

Ronni Olesen, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepæsentant

Rikke Schoubye Møller, elevråd

Clara Josefine Fredenslund, elevråd

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen,Afdelingsleder

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud: Sarah
 

Referent: TL     
Link med hjælp i forholdtil at tilgå Teams:

https://www.youtube.com/watch?v=aT8HoDfyvos

 

 

Dagsorden Referat

1) Velkomst 1. Velkomstv. Brian

2) Skolen status: 2

-  Covid-19 ÉE ;
-— Lejrskole Status på Coronaeratvi arbejder i stamhold. I Løvel
-— Personale betragtes indskoling og mellemtrin som stamhold,
- Fremtidens Skole gr ligesom 9. klasserne også er stamhold. Ellers svarer

RUIF (foreningssamarbejde) klassernetil stamhold.
- Prioriteringer på skoleområdet . . 9 2

(Se bilagjgt_byGningspullen Hvis skolen bliver ramt hårdt på personalet, kan derfra
5 EUD centralt hold sendes personale ud. Hvis mange
-— Andet elever/personaler er syge, kan de hjemsendestil

onlineundervisning i en hel klasse.
3) Økonomi 2022

- Kort status Vi håber stadig på at 9. årgang kommerafsted på skitur
til Sverige. Vi er ramt af Covid blandt personalet på4) Dial kri kol k 2 ;

KH Blelee omkring SkolesyOmur 8 årgang, vi håberat det bliver raske til at komme med.fremtid ; ; 2
- Status Dernæsthar vi arbejdet på en exit-strategi, hvis nogen

- Kommendedialogmøderi uge 8- bliver smittede deroppe. De skal kunneisoleres i hytten,
10. Møderne tager afsæt i den og vi skal kunne kommehjem derfra.
politiske gave samt de 5 principper

erkeen,neeee Vi har haft 2 møder med RUIFiforholdtil at stable et
9 PE: samarbejde på benene, hvorder bliver uddannet    
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Møderneerfor borgere og
skolebestyrelser mv.

(Se vedhæftet høringssvar)

5) Emnertil næste skolebestyrelsesmøde

6) Evt.

 

idrætstrænere i et samarbejde med SFO/KLUB. RUIFvil

henvendesig tilkommende 9. klasser, hvor de aktivt skal

ind og prøve sig afsammen med børnene.

Skolen hartidligere samarbejdet med idrætsforening i

forhold til pigefodbold. Dette afløses af et større tilbud

”Pulsåret”, hvor skolen også skal deltage.

Brian har medsendtdeprioriteringer der har været på

bygningspuljen. Der har været en rammepå4 millioner,

mensderhar været ønskerfor 26,1 millioner. I Løvelfår

vi lavet lofter.

8. klasserne deltager i EUDforløb i 3 uger. Vi harfået

nogen gode meldingerfra lærerne, som deltageri

forløbet. Dette bakker medlemmeraf bestyrelsen op, da

der erflere med børn i 8. årgang.

Vi harfået 3 nye lærere ansat. Vi har iforbindelse til en

samarbejdsskole til vores nye fysiklærer, som er

nyuddannet.

Vi har bestilt 2 nye kaffemaskinertil personalet, ligesom

julefrokosten bliver afholdt engangiforåret.

3)
I forhold til økonomiforventer vi et årsresultat på

omkring 0. Det kan være et godt udgangspunktfor 2022,

hvorvi har 1,5 millioner mindre i rammen.

4)
Lige nu ventervi på at der afholdes en række

dialogmøder, som tager afsæt i den fremsatte

strukturforslag samtde tidligere vedtaget principper.

Deter vigtigt at bestyrelsen er aktive i sagen.

Der afholdes mødei BU d. 26.januar, bestyrelsen vil

gerne mødes en ekstra gang inden næste

bestyrelsesmøde. Tania, Henrik og Brian afventer BU

mødets udfald og indkalder herefter.

5)
Principper

Forældreråd

Struktur

6)
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Brian er blevetinterviewetfra skolernes landsforening

sammen medChristina og en elev. Temaetfor et

kommende børnetopmøde handlede om børns

motivation og skoleudvikling, samt afbureaukratisering.

 
 

 

 


